
Za vsakogar dovolj dela
Člani občinskega svela ZS so na 2. redni seji 17. junija obravnavali vrslo po-

membnih in aktualnih zadev ter glede njih sprejeli več sklepov o aktivnostih
OO ZS in občinskega svela.

Največ pozornosti so posvetili in-
formaciji o gospodarski situaciji ter
izvajanju dogovora o uresničevanju
družbene usmeritve razporejanja
dohodka. Iz sklepov izhaja, da se
morajo OO ZS vključevati v priza-
devanja za boljše gospodarjenje in
posvetiti pozornost zmanjševanju
neopravičenih bolniških izostankov,
boljši izrabi delovnega časa, večji de-
lovni disciplini, varčevanju s surovi-

nami m energijo, preprecevanju
kraj; če za nemoteno proizvodnjo
primanjkuje materiala, pa naj v
ozdih prerazporedijo delovni čas,
ozifoma organizirajo kolektivne do-
puste. Prav tako morajo OO ZS za-
gotoviti sprotno informiranje delav-
cev, nemoteno razpravo o polletnih
rezultatih gospodarjenja in pravoča-
sno obveščanje občinsicega sveta ZS
o vseh bistvenih dogajanjih.

Nadaljevanje na 3. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)

V ozdih, ki so prekoračili izplačilo sred-
stev za osebne dohodke, pa morajo v letu
1982 zagotoviti poračun.

V nadaljevanju so se dogovorili o vse-
bini ietošnje akcije Nič nas ne sme prese-
netiti, ki je posvečena krepitvi in podružb-
Ijanju družbene samozaščile, saj je ugo-
tovljeno, da smo do sedaj pemalo naredili
za večjo prometno in požarno varnost,
pripadniki ekip narodne in civjlne zaščite
pa tudi ni' o zadovoljivo usposobljeni niti
opremljeni. Zato bodo v vsakem ozdu iz-
delali akcijski program, v katerega bodo
vključili aktivnosti, ki jih bodo izvedli v
sklopu letošnje akcije za izbol jšanje stanja
na tem področju.

Na seji so bili razrešeni dosedanji člani
odborov, komisij in svetov pri občinskem
svetu ZS ler imenovani novi, ki bodo v or-
ganih občinskega sveta delovali naslednja
štiri leta.

Č!ani občinskega sveta ZS so sprejeli
tudi sklep o sklicu posveu predsednikov
1O OO ZS, sindikalnih konferenc, konfe-
renc OO ZS in koordinacijskega odbora
sindikata, v sozdih, saj je le-te potrebno
seznamti z množico pomembnih nalog v
tem obdobju. Pred nami so obravnave do-
kumentov za 10. kongres ZSS in priprave
na sam kongres, lotiti pa se je potrebno
tudi uresničevanja sklepov in statišč 3.
konference ZSS. Novoizvoljene predsed-
nike — teh je po statističnih poročilih kar
76 % — pa je potrebno seznaniti tudi z na-
činom dela, da bo povezava med OO ZS in
občinskim svetom čimbolj kvalitetna.

Seja je bila zaključena z ugotovitvijo, da
je pred občinskim svetom in OO ZS
mnogo nalog, ki zahtevajo, da se njihovega
uresničevan ja lotijo vsi nemudoma in z vso
odgovornostjo. Za kvalitetno uresničeva-
nje zastavljenih naiog pa je potrebno ak-
tivno delo vseh članov občinskega sveta,
množice sindikalnih aktivistov in sleher-
nega člana zveze sindikatov.
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